
 
Liland båtforening – Årsmøte 2014 - 
Referat 
 
 
Møtet fant sted 27. februar 2014 kl. 19:00 på Evenes rådhus på 
bakgrunn av innkalling 30. januar 2014. 
 
Til stede var: 
 
Rune Hesthammer, Ragnar Bøifot, Ulf Persson, Sigmund Zylla, Lars 
Gustavsen, Per Eilertsen, Rune Edvardsen, Asbjørn Johansen, Jan 
Inge Jakobsen, Bjørg Eikseth, Kjell Nordstrøm, Pål Iver Skogvold 
og Steinar Sørensen.  
 
Fullmakter:  
 
fra Annbjørg og John Reynolds (gitt til Ulf Persson) og  Lars-Børge 
Larsen (gitt til Pål Iver Skogvold). 
 
15 stemmeberettigede medlemmer inklusive 2 
fullmakter. 
 
Årsmøtets behandlinger: 
 
Steinar Sørensen ønsket velkommen på vegne av styret. Det var 
ingen innvendinger til innkallingen, og møtet ble satt. 
 
Konstituering: 
 

a) Steinar Sørensen ble enstemmig valgt til møteleder. 
b) Ragnar Bøifot ble enstemmig valgt til møtesekretær. 
c) Saksliste: Ettersom det ikke var innkommet saker, utgikk 

denne fra sakslisten. Årsmøtet vedtok følgende saksliste: 
 

1. Konstituering  
2. Årsmeldinger  
3. Regnskap  
4. Budsjett 
5. Status bryggeanlegg - Utbedringer 
6. Fastsettelse av kontingenter 
7. Valg  



 
Etter forslag fra Asbjørn Johansen ble det enstemmig vedtatt å 
behandle «Sak 4 Budsjett» etter «Sak 6 Kontingent». 
 
 
 
Sak 2 Årsmeldinger 
 
Vedtak enstemmig:  
Årsmeldingene for 2009, 2010, 2011, 2012 og 2013 godkjennes. 
 
 
Sak 3 Regnskap 
 
Vedtak enstemmig:  
Regnskap og revisjonsberetning for perioden 2009 til 2013 
godkjennes. 
 
 
Sak 4 Budsjett 
 
Vedtak enstemmig:  
Styret får fullmakt til å handle ut fra foreliggende forslag til 
budsjett  og innenfor det rom som ny kontingent gir. 
 
 
Sak 5 Status bryggeanlegg - Utbedringer 
 
Steinar Sørensen redegjorde for status på bryggeanlegg. Et 
forsømt vedlikehold har gjort skader på anlegget som trenger 
omfattende reparasjon og utbedringer.  
Jan Inge Jakobsen stilte spørsmål ved tilkomsten til anlegget. 
Steinar Sørensen redegjorde for Kystlagets planer om kai som av 
ulike årsaker ikke var gjennomført. 
Ulf Persson gjorde oppmerksom på at et stort antall utriggere, 35 
stykker, enten måtte skiftes eller repareres. Ifølge 
dokumentasjonen til anlegget var det heller ikke konstruert for å 
tåle bølger på over 30 centimeter over en kortere periode. Uten 
bølgedempere eller andre tiltak bør utriggerne tas opp om 
vinteren. 
 
Vedtak enstemmig:  



Det nye styret er informert om anleggets tilstand og tar det med 
seg i det videre arbeidet. 
 
Sak 6 Fastsettelse av kontingenter 
 
Det ble stemt over følgende forslag til kontingent for årene 2009-
2012: 
1. Kroner 500,- 
2. Kroner 1.000,- 
 
Vedtak enstemmig:  
Kontingent for 2009-2012; kroner 1.000,- 
 
Det ble stemt over følgende forslag til kontingent for 2014: 
1. Kroner 1.000,- 
2. Kroner 1.500,- 
 
Vedtak (med 9 mot 6 stemmer):  
Kontingent for 2014; kroner 1.000,- 
 
 
Sak 7 Valg 
 
Vedtak enstemmig: 
Følgende styre ble valgt: 
 
Leder: Per Eilertsen (2015) 
Nestleder: Rune Hesthammer (2014) 
Kasserer: Ulf Persson (2014) 
Sekretær: Jan Inge Jakobsen (2015) 
Styremedlem Evenes kystlag: Velges av Evenes kystlag (2014) 
 
1. varamedlem: Roger Berg (2014) 
2. varamedlem: Allan Øvre (2014) 
3. varamedlem: Velges av Evenes kystlag (2014) 
 
Revisor: Bjørg Eikseth (2014) 
Revisor: Asbjørn Johansen (2014) 
 
Valgkomite: Einar Øverås (2014) 
Valgkomite: Jan Olav Elvevoll (2014) 
Valgkomite: Sigmund Zylla (2014) 
 



 
 
Evenes 27.02.2014/Ragnar Bøifot (referent) 


